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Protokół nr 40/2021 

z posiedzenia wspólnego Komisji  

odbytego w dniu  8 listopada 2021  roku 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich oraz członkowie  pozostałych Komisji Rady Miejskiej. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek 

Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska  

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka 

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

3. Wolne głosy i wnioski. 

4.   Zakończenie. 

 

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie porządku obrad. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Obszarów Wiejskich – Radosław Andrzejak przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez 

zmian. 

 

Ad.2. Zaopiniowanie projektów uchwał na XXXV sesję Rady Miejskiej: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania 

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat oraz trybu ich pobierania 

Kierownik MGOPS w Borku Wlkp. – Dorota Dutkowiak, poinformowała, że zmiany uchwały 

dotyczą zakresu kosztu jednej godziny usługi:  

- usług opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych.  
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W wyniku prowadzonego postępowania w zakresie realizacji usług opiekuńczych  

i specjalistycznych usług opiekuńczych stwierdza się, że od 1 stycznia 2022 r. zmieni się 

stawka za świadczone usługi.  

Cena 1godz. usług opiekuńczych w gminie Borek Wielkopolski wynosić będzie 32,00 zł, 

natomiast specjalistycznych usług opiekuńczych wynosić będzie 48,00 zł.  

Zmiana stawki jest konsekwencją przyznania świadczeniobiorcom świadczeń i ustalenie 

odpłatności.  

W związku z powyższym podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne. 

 

Radny Romuald Gawroński zapytał czy nowe stawki uwzględniają najniższe wynagrodzenie w 

2022 roku. 

Kierownik MGOPS poinformowała, że tak. 

 

Innych pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 5 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

i nikt nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 9 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania     (nieobecni radni: Tomasz Pawlak oraz Marcin Jakubiak). 

 

2) zmian budżetu i w budżecie na rok 2021 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy.  

Poinformowała, że zmiany  planu dochodów dotyczą: 

- dział 851 zwiększa się dochody o kwotę 5.600,00 zł z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 

na transport osób do punktu szczepień oraz utrzymanie infolinii ; 

- dział 852 zwiększa się dochody o 10.575,00 zł  – środki z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19 ”Wspieraj Seniora”; 

- dział 855 zwiększa się dochody MG- OPS o kwotę 502,61 z tytułu zwrotu nienależnie 

pobranych świadczeń w latach ubiegłych wraz z odsetkami. 

 

Po dokonanych zmianach dochody zwiększyły się o 16.677,61  zł i wynoszą 43.563.302,58 zł.  

 

Zmiany planu wydatków dotyczą: 
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- dział 801  dokonuje się przesunięć wydatków w jednostkach oświatowych  

- rozdział 80104 zmniejsza się środki na zadaniu inwestycyjnym Rozbudowa i przebudowa 

budynku Przedszkola Samorządowego w Karolewie - II etap o kwotę 380.000 zł  

- dział 851 zwiększa się wydatki o kwotę 5.600,00 zł w związku z otrzymanymi środkami z 

Funduszu Przeciwdziałania COVID-1919 na transport osób do punktu szczepień oraz 

utrzymanie infolinii; 

-dział 852 zwiększa się wydatki na realizację Programu „Wspieraj Seniora” w związku z 

otrzymanymi środkami;   

- dział 855 wprowadza się środki na wydatki w związku ze zwrotem nienależnie pobranych 

dotacji wraz z odsetkami wynikające ze zwrotu świadczeń z lat ubiegłych  wypłacanych z przez 

M-G OPS finansowanych dotacją; 

- dział 900 zwiększa się środki na zadaniu inwestycyjnym Rozbudowa kanalizacji deszczowej 

na Osiedlu Powstańców Wlkp.  

 

 Po dokonanych zmianach wydatki zwiększyły się o kwotę 16.771,61 zł. i wynoszą 

46.514.107,63 zł.  

 

Obecni radni: Tomasz Pawlak oraz Marcin Jakubiak 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2021-2027 

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka poinformowała, że w WPF zadania są bez zmian, tylko 

urealniono plan dochodów, wydatków, przychodów oraz deficyt zgodnie z podejmowanymi 

uchwałami w sprawie zmian budżetu w budżecie na rok 2021. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  
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b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

5) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Borek Wlkp. z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami określonymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2022 

Skarbnik Gminy – Monika Hornicka poinformowała, że art. 5a  ust. 1 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie nakłada obowiązek na 

organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego uchwalenie, po konsultacjach z 

organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3,  rocznego 

programu współpracy   z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami  wymienionymi  w 

art. 3 ust. 3.   

Program współpracy jest uchwalany do dnia 30 listopada roku poprzedzającego okres 

obowiązywania  programu.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 1 

radny  wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 6 członków Komisji, nikt nie był przeciwny  

1 radny  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 10 członków Komisji, nikt nie był przeciwny, 1 

radny wstrzymał się od głosowania. 

 

6) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Borku Wlkp. 

Uzasadnienie do projektu przedstawiła Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska. 
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Poinformowała, że dokonuje się zmiany wynagrodzenia Burmistrza Borku Wlkp. zgodnie z 

ustawą z dnia 17 września 2021 r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących 

kierownicze stanowiska państwowe oraz niektórych innych ustaw oraz rozporządzenia Rady 

Ministrów z dnia 25 października 2021 r. w sprawie wynagrodzenia pracowników 

samorządowych, które ustala nowe tabele w zakresie kwot wynagrodzenia zasadniczego oraz 

kwot maksymalnego poziomu dodatku funkcyjnego na poszczególnych stanowiskach dla 

pracowników samorządowych zatrudnionych na podstawie wyboru. Po czym poinformowała o 

składnikach wynagrodzenia:  

1) wynagrodzenie zasadnicze w wysokości : 9.225,00 zł  

2) dodatek funkcyjny w wysokości:               2.835,00 zł 

3) dodatek specjalny w wysokości 30% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego 

tj.: 3.618,00 zł  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie  wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

7) ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet radnym Rady Miejskiej  

Borku Wlkp. 

Uzasadnienie do projektu przedstawiła Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska. Poinformowała, 

że dokonuje się zmiany diet radnym Rady Miejskiej Borku Wlkp. zgodnie z ustawą z dnia 17 

września 2021 r. o zmianie ustawy o wynagrodzeniu osób zajmujących kierownicze stanowiska 

państwowe oraz niektórych innych ustaw . 

W § 1 projektu uchwały określona została kwotowo wysokość diet radnych gminy biorąc pod 

uwagę pełnioną funkcję radnego w radzie i komisjach rady, a mianowicie: 
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1) dla przewodniczącego Rady Miejskiej w wysokości           1575,00 zł; 

2) dla wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w wysokości     1125,00 zł; 

3) dla przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w wysokości     1125,00 zł; 

4) dla członków Komisji Rewizyjnej w wysokości                     990,00 zł; 

5) dla przewodniczących Komisji Rady w wysokości                 990,00 zł; 

6) dla pozostałych radnych w wysokości                                     900,00 zł. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili żadnych uwag. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

8) ustalenia wysokości oraz zasad wypłacania diet sołtysom i przewodniczącemu 

osiedla Borek Wlkp.  

Uzasadnienie do projektu przedstawiła Sekretarz Gminy – Jolanta Chudzińska. 

Poinformowała, że zgodnie z  art. 37b ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym „Rada gminy może ustanowić zasady, na jakich przewodniczącemu organu 

wykonawczego jednostki pomocniczej będzie przysługiwała dieta oraz zwrot kosztów podróży 

służbowej.” W projekcie uchwały ustalono miesięczną dietę ryczałtową za pełnienie 

obowiązków sołtysów i przewodniczącego Osiedla Borek Wlkp. w wysokości 450,00 zł. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili zastrzeżeń. 

Opinia Komisji:  

a) Rewizyjna 

Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

b) Oświaty i Spraw Społecznych 
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Za wydaniem pozytywnej opinii głosowało 7 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania.  

c) Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

Za wydaniem opinii pozytywnej głosowało 11 członków Komisji, nikt nie był przeciwny i nikt 

nie wstrzymał się od głosowania. 

 

Ad.3. Wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie Burmistrz przedstawił orzeczenie Regionalnej Komisji Orzekającej w 

Sprawach o Naruszenie Dyscypliny Finansów Publicznych przy Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Poznaniu, które stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ponadto Burmistrz poinformował o realizacji zadania na ulicy Zdzieskiej w Borku Wlkp., 

prawa strona drogi ukończona , w najbliższym czasie będzie kładziony asfalt, później druga 

strona. 

 

Ad.4. Zakończenie.  

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodniczący Komisji  Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich - Radosław Andrzejak  zakończył posiedzenie. 

 

 

Protokołowała     

 Przewodniczący Komisji Finansów, 

Rozwoju Gospodarczego i Obszarów Wiejskich 

 

Wiesława Wójcik                                                             Radosław Andrzejak 

 


